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Председник Привременог органа Града Београда Александар Шапић изјавио је данас да
„не постоји таква метропола у овом делу Европе која је безбедна као што је то Београд“.

  

  

Он је навео, у гостовању на ТВ Пинк, да је Београд безбедан град по свим параметрима,
објављено је на сајту те медијске куће.

  

Како је Шапић истакао, у Русији се догодила изузетно велика трагедија, оценивши и да
су догађаји, попут тог, последица геополитичких дешавања у свету.

  

„Ми смо последњих година водили опрезну спољну политику, и баш због овога што се
дешава у свету, и сукоба за које се надам да неће прерасти у Трећи светски рат, ми сада
видимо плодове наше политике и измештања из политике која би могла довести до
оваквих аката“, рекао је он.
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Како је навео, то је резултат „квалитетне спољне политике“ и неутралности која се
Србији замерана више година.

  

(Бета)
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